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Grundejerforeningen Vilhelmsro                                                                                   Fredensborg den 21/3 2024 
 

Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Vilhelmsro. 
 
Til: Steen Hansen #209, # 134, Martin Ishøy #124, Jette Nissen #117, Berit Jensen #221, Eivind 

Lassen #301 
Afbud: Niels Wiiberg #265 
Tidspunkt: Torsdag den 21/3 2024 kl. 19:30 – 21:00 
Sted: Hos Steen  
 
Dagsorden: 
 
Punkt 1.  

● Valg af referent  
Martin Ishøy 
 

Punkt 2. Nyt fra kasserer, v. Jette. 
● Regnskab for 2023 

7.258,31 i overskud. Overskuddet skyldes manglende nytilplantning, hvor der var sat 15.000 kr. af. 
Dette arbejde udføres i 2024. 

● Budget for 2024 
Der budgetteres med et underskud på ca. 10.000 kr. i 2024. Dette finansieres af årets overskud. 
 

Punkt 3. Hjemmeside og Facebook, v. Martin. 
● 314 medlemmer af FB-gruppe. Hjemmeside opdateres med bl.a. generalforsamlingsinformationer. 

 
Punkt 4. Gartner, områdevedligeholdelse, kontakt til skolen, v. Berit. 

● Der er fældet et træ ved transformerstationen. Træet var råddent.   
Der er meget skrald rundt omkring. Opfordring til at man samler skrald omkring sin bopæl i 
forbindelse med affaldsindsamlingen 2024 8.-14. april. 
 

Punkt 5. Status på salg, v. Steen. 
● Til salg: #410 og #251 

 
 

Punkt 6. Modtaget post/aktiviteter siden sidste møde, v Steen. 
● Fastelavn 

Flot fremmøde. Ca. 90 deltagere. Tønderne skal være sværere at slå ned. Der indkøbes andre 
tønder næste år. 

● Otto Brorson Andersen, morfar Otto Ludvig Brorson-Hansen ejede gården 1916-1919. Søger 
information om gården 
Bestyrelsen har desværre ingen information om gården. 

● Carsten Bo Nielsen, byrådsmedlem (V), medlem af Plan-, Trafik- og Klimaudvalget samt Social- og 
Sundhedsudvalget 
Har henvendt sig. Bestyrelsesformanden har opfordret til, at han kigger på retableringen efter 
fibernet. 

 
Punkt 7. Generalforsamling 24/4 2024 

● Borgmester inviteret, vi skal fremsende spørgsmål 
Spørgsmål vedrørende retablering efter fibernet herunder sanktionering, hvis ikke TDC eller Global 
Connect udfører arbejdet ordentligt. 
Spørgsmål om ejendomsskatning af fællesarealer fra 2025. Hvem sørger for at inddrive penge hos 
de parceller, der ikke ønsker at være medlem af foreningen? 
Spørgsmål vedrørende forsyningspriser (Norfors). Hvorfor var Norfors så gældsat? 
Spørgsmål vedrørende vejvedligehold: Hvorfor er den så dårlig? Hvordan kan en helt almindelig 
dansk vinter smadre dem med risiko for store skader på biler mv. 
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Hvorfor ønsker Vej og Park ikke at beskære/fælde træer, hvor det er til fare for trafiksikkerheden? 
F.eks. udkørslen til Humlebækvej. 

● Lokaler er reserveret 
Lokale på Fredensborg Skole, Vilhelmsro, er reserveret. Indgang ved indgang E. 

● Indbydelse, oplæg vedlagt indkaldelse 
Udkast godkendt 
 
 

 
På valg: 
Bestyrelsesmedlemmer, (vælges for 2 år); 
Steen Hansen #209 
Eivind Lassen #301, trådte ind i stedet for Rasmus der trak sig efter generalforsamlingen i 2023 
 
Suppleanter, (vælges for 1 år); 
Niels Wiinberg #265  
 
Revisorer og revisor suppleant, (vælges for 1 år); 
Jacob Lundquist # 243  

 
Punkt 8. Kommende aktiviteter 

● Der opfordres til indsamling i forbindelse med affaldsdagene 8.- 14. april.  
● Sommerfest 

Der stilles spørgsmål om det til generalforsamlingen 
 
Punkt 9. Fastlæggelse af kommende bestyrelsesmøder. 

● Næste møde er den 2. maj 
 

Punkt 10. Eventuelt. 
● Intet at bemærke 

 
 
 
 


